
Beste Waregemnaar,

We hebben het afgelopen jaar samen de rug 
gerecht na wat opnieuw een bewogen corona-
jaar bleek te zijn. De inspanningen die we 
hebben geleverd, lieten ons toe die belangrijke 
sociale contacten opnieuw op te nemen. Al blijft 
waakzaamheid geboden, dat leerden de voorbije 
weken ons.

Sport-, jeugd- en cultuurverenigingen, bedrijven 
en ondernemers, de horeca en de evenemen-
tensector toonden een immense veerkracht. Ook 
onze leerkrachten en studenten, ordediensten, 
winkelpersoneel, vaccinatiecentra, artsen en 
zorgpersoneel bleven het beste van zichzelf 
geven.

Voor u ligt ondertussen ons kersvers huis-aan-
huisblad. Net als bij eerdere edities krijgt u een 
overzicht met nieuws en realisaties van onze 
Waregemse N-VA-afdeling. Onze raadsleden 
trekken steevast naar de gemeenteraad met 
gerichte vragen en constructieve voorstellen. Het 
is goed dat die opnieuw fysiek mag doorgaan, 
al blijft het spijtig dat de livestream op de schop 
ging. De sterke kijkcijfers gaven aan dat velen 
onder ons inzage willen in onze lokale politiek. 
Die transparantie blijft voor ons essentieel!

Bent u benieuwd naar meer? Dat kan. Ik nodig 
u graag uit om een kijkje te nemen op onze 
website of onze Facebookpagina te volgen. Wilt 
u ons steunen? Aarzel niet en word lid!  Uw stem 
en inbreng blijven voor ons zeer belangrijk!
Namens het bestuur N-VA Waregem wil ik u fi jne 
en gezonde feestdagen toewensen.

Ik hef met u het glas op een voorspoedig en 
welvarend 2022!

Peter Coudyzer
Bestuurslid N-VA 
Waregem

N-VA zorgt voor veilige 
fi etspaden in Waregem
In de gemeenteraad van 1 december 2020 vroeg N-VA-raadslid 
Nancy Vandenabeele om het � etspad in de Schoendalestraat 
in St-Eloois-Vijve door te trekken. Uiteindelijk keurde de 
gemeenteraad in november de aanleg goed van � etsinfrastructuur 
in de Schoendalestraat vanaf de Spoorweglaan richting kerk.

N-VA-gemeenteraadslid Sophie Demeulenaere: “Er moet doordacht 
geïnvesteerd worden op alle niveaus. Als de afgescheiden fietspaden 
van de Vijfseweg een opknapbeurt krijgen, moet in één beweging ook 
het stuk met de fietssuggestiestroken aangepakt worden. 

Onder impuls van 
de N-VA heeft het 
stadsbestuur het 
Vlaams gewest aan-
gespoord om niet 
alleen de betonnen 
fietspaden van de 
Vijfseweg op te 
frissen maar ook 
onmiddellijk de 
aanpassing van de 
fietssuggestiestro-
ken voorrang te 
geven. Er is nu 
beslist om alvast 
richting viaduct de 
fietssuggestiestrook 
te vervangen door 
een volwaardig 
fietspad. Zo kan de 
schoolgaande jeugd 
tenminste veilig 
tot in het centrum 
fietsen.”

Sophie Demeulenaere
Gemeenteraadslid
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Vaccinatiecentrum Waregem 
Expo in de schijnwerpers
Half januari 2021 werd de blauwdruk voor de oprichting van 
de Vlaamse vaccinatiecentra voorgesteld. Voor de burgers van 
Waregem, Deerlijk, Wielsbeke en Anzegem moest de Waregemse 
Expo operatief zijn vanaf 15 februari. Dankzij Chris Baert (Expo), 
Bruno Debackere (manager VC), de dienst Welzijn, artsen, 
verpleegkundigen én niet te vergeten meer dan 1.200 vrijwilligers 
verloopt alles gesmeerd. N-VA Waregem houdt eraan alle 
betrokkenen hartelijk te danken voor deze vlotte werking, 
hun enthousiasme en dagelijkse inzet. Hoedje af!

Mieke Decuyper, secretaris N-VA Waregem

Profi ciat Lieven!
Dit jaar mocht de N-VA 20 kaarsjes uitblazen. Een ideale 
gelegenheid voor ons bestuur om onze eigen pionier Lieven 
Depla in de bloemetjes te zetten. Lieven heeft een staat van 
dienst om u tegen te zeggen, met veel dagdagelijks werk 
achter de schermen, kortom: een gids lang Vlaamse wegen 
met raad en daad. 

Bedankt Lieven!

Street art dankzij N-VA
Sinds vorig jaar is iedereen massaal aan het wan-
delen geslagen. Raadsleden Michiel Vandewalle en 
Nancy Vandenabeele stelden vast dat heel wat vuile 
elektriciteitskastjes het straatbeeld ontsierden.

Na samen een voorstel uitgewerkt te hebben, stelde 
fractieleider Michiel Vandewalle begin dit jaar een 
vraag aan de bevoegde schepen om daar iets mee 
te doen. Naar het voorbeeld van andere gemeenten, 
zouden de elektriciteitskastjes beschilderd kunnen 
worden met kunst.

Met de steun van lokale en professionele kunstenaars 
en Tour Elentrik, werd het voorstel van raadsleden 
Michiel en Nancy uitgewerkt. In totaal kregen 20 
elektriciteitskasten een kunstzinnige behandeling. 
Het resultaat mag er zijn. 

Ontdek ze op waregem.streetartcities.com/artworks

Raadslid Nancy Vandenabeele, fractieleider Michiel 
Vandewalle en kunstenaar Nigel Leirens bij de elektrische 
kast aan de kerk van Sint-Eloois-Vijve

20 jaar 
N-VA! 

20 JAAR
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Waregemnaar Glen De Waele leidde vierjaarlijks 
Jong N-VA-congres ‘Eigen Koers’ in goeie banen
Tussen vrijdag 29 oktober tot zondag 31 oktober legde Jong N-VA nationaal haar ‘Eigen Koers’ vast tijdens hun vijfde Jong 
N-VA-congres. Het congres vond plaats in het Felix Pakhuis in Antwerpen, onder toeziend oog van Waregemnaar en Jong 
N-VA-congresvoorzitter Glen De Waele en nationaal N-VA-voorzitter Bart De Wever.

“Tijdens deze driedaagse hebben we met honderden leden 
de ideologische leidraad van Jong N-VA voor de komende 
vier jaar mogen vastleggen. We discussieerden over vijf be-
leidsthema’s: onafhankelijkheid, justitie en veiligheid, wel-
zijn, Europa en economie. De lijvige bundel van 90 pagina’s 
is zo een mooi sluitstuk van twee jaar hard (denk-)werk!”, 
aldus de trotse congresvoorzitter Glen De Waele.

Interesse in hun standpunten? Je vindt ze op de website van 
Jong N-VA (www.jongnva.be).

Inspraak? Hou contact met ons
Inspraak blij�  voor elk van ons belangrijk! Wij staan voor u klaar als u uw ideeën of mening met ons wil delen! Mail of bel gerust!
Alle contactgegevens van onze mandatarissen en bestuursleden kan je vinden op waregem.n-va.be.

Michiel Vandewalle
Fractievoorzitter

Sophie Demeulenaere
Gemeenteraadslid

Geert Deroose
Gemeenteraadslid

Nancy Vandenabeele
Gemeenteraadslid

Afgelopen jaar bereikte onze Facebookpagina de kaap van 
1.000  ‘vind-ik-leuks’, waarvoor dank! Volg ons en blijf op 
de hoogte van het reilen en zeilen binnen N-VA Waregem.

U vond ons al 
1.000 x leuk!

N-VA Waregem

Volgend jaar lift aan ingang van de Treffer
Al lang ijvert de N-VA in de gemeenteraad voor toegankelijke overheidsgebouwen. 
Fractieleider Michiel Vandewalle riep al meermaals op om concreet werk te maken van een 
toegankelijke ingang van de Treffer: “Het hellend vlak strookt niet meer aan de eisen van 
vandaag. Je moet als rolstoelgebruiker een bodybuilder zijn om alleen boven te geraken.”

Enkele maanden geleden kwam er dan uiteindelijk groen licht. Op de gemeenteraad in 
oktober werd het aanstellen van een ontwerper voor een liftinstallatie goedgekeurd. Dat 
ontwerp zou begin 2022 voorgesteld moeten kunnen worden op de gemeenteraad en zou 
halverwege 2022 geïnstalleerd moeten kunnen worden.

V.l.n.r. Algemeen voorzitter Viktor Rooseleer, 
N-VA-voorzitter Bart De Wever en congresvoorzitter 
& voorzitter Jong N-VA Waregem Glen De Waele. 

www.n-va.be/waregem 
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Vlaanderen doet
wél wat nodig is

De federale puinhopen 
van paars-groen
Het rapport na één jaar paars-groen is bedroevend. 
De regering-De Croo – met een Vlaamse minderheid en 
een premier uit de zevende partij – begon met grote 
woorden en nog grotere beloften: een nieuwe politiek, 
stevige fiscale hervormingen, een verstandig begrotingsbeleid.
Een schril contrast met wat ze tot nu toe realiseerde.

Het paars-groene beleid motiveert mensen niet om te werken.
Integendeel: het ontmoedigt hen om aan de slag te gaan.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

En dat terwijl paars-groen de kerncentrales wil sluiten.
De hardwerkende Vlaming, die niet kan genieten van het
sociaal tarief of de extra tegemoetkoming, betaalt de rekening.

Het aantal asielaanvragen zit op het hoogste niveau 
sinds de asielcrisis van 2015. Paars-groen laat betijen 
terwijl de asielcentra vollopen.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een activeringsbeleid 
zonder enige ambitie.

Een energiefactuur die 
de pan uit rijst.

Een dreigende asielcrisis.

Met een werkzaamheidsgraad van meer dan 
75 procent scoort Vlaanderen pakken beter dan 
Wallonië en Brussel. Vlaanderen maakt werken dan 
ook echt lonend, dankzij onder meer de jobbonus.

Vlaanderen verzacht de energiefactuur voor álle
Vlaamse gezinnen en alleenstaanden. Niet alleen
voor wie al van een sociaal tarief geniet.

Vlaanderen heeft gelukkig de middelen in handen om
nieuwkomers te integreren. Daarbij speelt kennis van
het Nederlands een cruciale rol. Daarom kwam er een
verplichte taalscreening in de kleuterklas. Zodat we
tijdig kunnen ingrijpen.

Een écht activeringsbeleid.

Een energiekorting 
voor álle Vlamingen.

Een integratieproject met 
duidelijke plichten.

België zit nochtans in de top vijf van landen met de 
hoogste belastingdruk. Ter wereld. 

Meer dan 1 miljard euro 
nieuwe belastingen. 

Vlaanderen halveert zijn begrotingstekort en zal 
tegen 2027 een begroting in evenwicht hebben.

Een begroting in evenwicht.

Volgens het Internationaal Monetair Fonds (IMF) is dat straks 
het grootste begrotingstekort van heel Europa.

Een begrotingstekort 
van 20 miljard euro.

Vlaanderen kiest voor besparingen en vermijdt zoveel 
mogelijk taksen. Ondertussen investeert de Vlaamse 
Regering fors, en zetten we volop in op de relance.

Besparen én investeren.

014229


